



愉翠苑業主委員會
The Owners' Committee of Yu Chui Court
電話 Tel : 2278 0226 圖文傳真 Fax : 2278 0231

通 告

本函檔號：YCC/OC/N/24/001

致：愉翠苑各業戶

有關：「歡樂滿東華 2023」屋苑籌款活動事宜

「歡樂滿東華」屋苑籌款活動已於 2023 年 11 月 12 日圓滿結束，經「東華三院」核實，本苑於 2023 年籌得善款為港幣\$35,902.10，較 2022 年增加超逾三成。

本會在此感謝各業戶熱心公益及鼎力支持，亦希望各業戶繼續踴躍參與，令善款數字再創高峰。

Date : 20 January 2024

Re: "Tung Wah Charity Gala 2023" Fund-raising Activity in Yu Chui Court

The Fund-raising activity in Yu Chui Court was brought to a successful conclusion on 12 November 2023. As confirmed by Tung Wah Group of Hospital, the amount of donation in the estate in 2023 was HK\$35,902.10, which was an increase of more than 30% compared with that in 2022.

We would like to express our heartfelt gratitude for your support and donation in the activity. We would highly appreciate it if you could keep supporting the activity held in the next year.



愉翠苑第十屆業主委員會

The Tenth Owners' Committee of Yu Chui Court



謝銳釗主席 (Chairperson – Mr. Y.C. Tse)